Plaquemine 17 January 1861

L. Janin Esq.
Dear Sir
Your valued January 6th was received a few days ago, and urged me up to get the testimony resumed, and which thought to have attended too long ago. These times which heavy events along with such rapidity and which are to me so incomprehensible quite stupefied me.

We made a strong effort in our Parish to elect safe conservative men, who would restrain hasty action in the Convention as far as possible, and who would nurture every possible hope to preserve the Union, but we failed by small majority.

Shame procured the deposition of parties who are old residents here, and who were with me excepting Contemporary with Mad Louise Leonard and have been familiar with her lands and the neighborhood – all their lives. There is one other witness Mr. Adolph Dupery now resting at Grosse Pete who is very familiar also with the early history of those lands. I will procure the Governor’s Certificates as soon as possible and forward the testimony with this. Also a duplicate plot claim Mad Leonard shearing the claim of little down to me and Sunday Certified Copies of deeds which are already Embraced in the papers accompanying the Pr. General’s report.

If further testimony or Copies are resumed, please advise me.


If it were not for Secession of my own opinion is that my Charge would be improved by a Change of the administration. There is no question in my mind, but that my case was delayed and objected to though the influence gone ……. to and that party back and scoundrel Downes who was enabled to place himself temporally in a Conspicuous position by getting into the Bates (?) Convention.

With Secession, which I suppose is hurrying on inevitably, the condition of the U. S. will not be changed in their legal rights until La is acknowledged as independent, and purchases any remaining rights of the U.S. In the mean time if we can obtain action and get a habit it will be well, and emboss the better.


There is now no suit against me about the land, claimed by Downes. The suit in U.S. Court, as you know was missed, and he has not yet followed his suit in this Parish. I suppose he will do soon.

I think Mr. Polk would be willing to afford you any aid on my behalf if you will call upon him.
Very truly yours 

Edward J. Gay

Плакмин 17 января 1861

Л. Жанин эсквайр.

Уважаемый Сэр,
Ваше ценное письмо от 6 января пришло несколько дней назад , и побудило меня к тому, чтобы возобновить свидетельство, которым я хотел заняться уже очень давно. Эти времена, в которые тяжелые события происходят с такой быстротой, столь неприемлемые для меня, совершенно ошеломили меня .

Мы предприняли серьезные усилия в нашей округе, чтобы избрать надежных консервативных людей, которые бы сдерживали поспешные действия в ходе Конвенции (по отделению – прим. перев.), насколько это возможно, и которые будут лелеять всю возможную надежду на сохранение Союза, но нам это не удалось, с небольшим перевесом голосов.

Позором стало смещение партий, бывших здесь давно, и кто были со мной, за исключением Современников Мадам Луизы Леонард, знакомых с ее землями и окрестностями – всю свою жизнь. Существует еще один свидетель, м-р Адольф Дюпери, ныне отдыхающий на Grosse Pete, который хорошо знаком с ранней историей этих земель. Я приобрету Сертификаты губернатора как можно скорее, и передам свидетельство с ними. Также дубликат претензии Мадам Леонард на участок, который она передала мне и заверенные в воскресенье Копии дел, которые уже были описаны в документах, сопровождающих доклад Генерального секретаря.

Если дальнейшее свидетельство или Копии будут возобновлены, пожалуйста, сообщите мне.

Если бы речь не шла о Сецессии, как мне кажется, мою личную Тяжбу можно было бы улучшить вместе с Заменой администрации. Нет сомнений, что мое дело было отложено и опротестовано, несмотря на влияние, которое было … и что эта партия вернулась, и негодяй Даунс, которому было позволено поставить себя временно на видном месте, благодаря участию в Конвенции Бэйтс.

С Сецессией, которая, я предполагаю, будет неизбежной, состояние США не поменяется касательно законных прав, пока Луизиана не признана независимой, и не выкупит все оставшиеся права США. В то же время, если мы можем что-то сделать и превратить это в привычку, тогда все будет хорошо, мы выберем лучшее.

В настоящее время нет иска против меня о земле, как утверждает Даунс. Иск в суд США, как вы знаете был пропущен, и он до сих пор не последовал его примеру в этой парафии. Я полагаю, он будет делать это в ближайшее время.

Я думаю, что г-н Полк были бы готовы предоставить Вам любую помощь от моего имени , если вы попросите.

С уважением

Эдвард Дж. Гэй
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Эдвард Дж. Гэй – Конгрессмен от штата Луизиана.
